
  

 

  
  
Sagsnr. 28.00.00-G01-9-15  

Sagsbehandler  

Bianca Drejer 

  
   
   
  

       

    

    

Dato og mødetidspunkt:  31.01.2024 kl. 18.30 – 20.30  

Mødested:  Nordre Fabriksvej 2 Hedensted. 

Mødte:  Sofie, Tina, Kasper, Heidi, Lykke, Tove, Lise, Klaus og Søs  

Fraværende:  Tanja 

Mødeleder:  Søs  

Referent:   Søs  
  

Punkter:  Initialer:  Referat:  

1. Referat fra sidste møde  
  
  
  

   Referatet er godkendt, men med en tilkendegivelse 

på, at informationen fra kontor/ledelse er blevet 
bedre.  

2 Orientering fra ledelsen generelt 

Forældrerepræsentanter 

Medarbejderrepræsentanter 
  

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 Søs fortæller, at kontorholdet med 

dagplejepædagoger forventes på plads senest 
1.5.2024, der kommer opslag inden længe, men der 

afventes beregning fra økonomi omkring timetal. 

Derudover er vi i gang med projekt barnevogne. 
Dagplejen har fået tilbud omkring leasing af x-antal 

vogne fra Babysam og Daycare1. Søs skal drøfte 
beslutningen med cheferne 9.2.24. 

 
Omkring budget 24 vil det være klar i mit 

forventede regnskab 5.2, men vi afventer forskellige 
justeringen. 

 

Forældrerepræsentanter: fælles drøftelse af 
barnevogne i forhold til de tilbud, der er indkommet 

og der er mest stemning for Daycare1, så Søs 
forfølger den hos cheferne.  

Derudover fortælles det, at der er gjort klar til 
vuggestue i Aale. 

 
Vi drøftede Stordagplejernes legepladser, og 

bestyrelsen vil forsøge at søge fonde, gå aktiv i 

dialog med lokale firmaer i de respektive områder 
for at høre, om de vil bidrage. 



Søs forsøger at lokalisere firmaer i lokal området og 
sender til bestyrelsen. Ligeså mail ud til 

Stordagplejerne omkring ønsker på legepladsen.  

 
Medarbejderrepræsentanterne fortalte om vores 

Stormøde omkring madmodige børn og hvordan 
Østerled børnehus arbejder med det pædagogiske 

måltid uden at presse børnene og lade dem finde ud 
af maden på deres egen måde i de tilbud der er ved 

måltiden. Det handler rigtig meget om børnesynet.  
 
 

 

  
  
 Møde omkring husene og lukket 

punkt på dagsordenen.  

  
 

 
 

 
 

 

 
 

 
  

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Der er et punkt på dagsordenen i udvalget for 
læring omkring lukning af Raketten, da 

Ungdomsgården har brug for disse lokaler. Raketten 
har til huse i ungdomsgården. Pga. af 

kapacitetsudfordringen med børn i Stjernevejen, 

skal der tages en beslutning om, at Hurlumhejhuset 
overgår til vuggestue under Stjerneskuddet, og 

personalet i Hurlumhejhuset får tilbud om at følge 
med over. 

Endelig beslutning er den 5.2. 
Herefter såfremt det besluttes, vil der pågå en 

proces med forældre om, hvor de ønsker deres 
børn, hvis de ikke ønsker overflytning til 

Stjerneskuddets vuggestue.  

 
Der er kommet en tilkendegivelse fra Ministeriet 

omkring at Stordagplejerne kan falde ud til 
Hedensted kommunes fordel, dog er der ikke svar 

fra Ankestyrelsen endnu.  

 

  
  
  Forældretilfredshedsundersøgelsen i 

forhold til gæsteplaceringer og info 

fra kontoret. 

 Undersøgelsen viser, at der i forhold til 

sted/gæsteplacering kan være udfordringer, når 
børnene skal gæsteplaceres.  

Generelt er informationen om morgenen ved 

morgentelefonen fin service. Det går stærkt, og kan 
være en udfordring, hvis forældre har deres telefon 

på lydløs mv.  

 

  
  Møde i februar med 

formandsberetning og oplæg 
 

 Forældrearrangementet har fået ny dato d. 29.2.24, 
hvor der også er valg til bestyrelse. Forældre må 

rigtig gerne forhåndstilmelde, hvis de ønsker at 

sidde i bestyrelsen, vigtigt at få budskabet ud. 



  

Hvordan klæder vi de nye 
bestyrelsesmedlemmer godt på 

  

 
Det er Mette Drecher, der vil fortælle om leg og det 

sansemotoriske. Arrangementet er gratis, så gerne 

tilmeldinger. 
 

Sofie og Casper skulle sige lidt omkring vores 
bestyrelse og beføjelser omkring det.  

 

 Valg til bestyrelse: 

  
  

  

Vi skal gerne have 5 nye medlemmer ind samt 2 

suppleanter med start 1.4.  
Klaus pædagog udtræder af bestyrelsen og Jenny 

pædagog kommer ind.  

  
  
  
  

   
Næste møde: der indkaldes når ny bestyrelse er på 

plads. 


